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PROCES – VERBAL 
 
 

încheiat în cadrul şedinţei extraordinare, cu convocare de îndată, 
 a Consiliului Local Municipal Brăila din data de 17.06.2024,   

Sala Companiei de Utilități Publice ”Dunărea” Brăila S.A. 

 
 

 Domnul DRĂGAN ION – Secretarul General al Municipiului Brăila: 
 Doamnelor şi Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, în conformitate cu prevederile    
art. 133 alin. (2) lit. a) și art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (4) și alin. (5) din O.U.G. nr. 57/2019, 
privind Codul administrativ, prin Dispoziţia Primarului Municipiului Brăila                          
nr. 2132/17.06.2024, a fost convocată de îndată şedinţa extraordinară de astăzi a 
Consiliului Local Municipal Brăila.  

Prin H.C.L.M. Brăila nr. 301/29.05.2024 a fost ales ca preşedinte de şedinţă pentru 
luna iunie 2024 domnul consilier local Popa Petrică – Costel, pe care îl invit să preia 
conducerea lucrărilor ședinței de astăzi.  

 
Domnul consilier POPA PETRICĂ - COSTEL, Preşedinte de şedinţă:  

Doamnelor şi domnilor consilieri, domnule Primar, stimaţi invitaţi vă asigur că 
lucrările prezentei şedinţe se vor desfăşura în conformitate cu prevederile art. 137 din 
O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
iar în acest sens vă informez că în urma apelului nominal făcut de domnul Drăgan Ion, 
Secretarul General al Municipiului Brăila, sunt prezenţi 24 de consilieri, domnii consilieri 
Alexandru Ionel, Coman Florin, Gheorghiță Florin, Pascale Mihai – Viorel, Tîmplaru Adrian 
- Ștefan și Voineag Cristiana participă online la ședință, prin conectare la platforma de 
videoconferință ZOOM, iar domnii consilieri Boșneag Sorin – Eugen, Sîrbu Constantin și 
Vărzaru Dan Andrei lipsesc motivat, astfel şedinţa fiind legal constituită. 
 Doamnelor şi domnilor consilieri, aşa cum aţi luat la cunoştinţă prin convocarea 
făcută, vă propun spre aprobare proiectul ordinii de zi. 
 
 Proiect de hotărâre inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Ratificarea 
modificărilor documentațiilor aprobate prin H.C.L.M. Brăila nr. 253/20.05.2024.  
 

Cu unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 
 
Trecem la dezbaterea punctului de pe ordinea de zi - Proiect de hotărâre 

inițiat de Primarul Municipiului Brăila privind: Ratificarea modificărilor documentațiilor 
aprobate prin H.C.L.M. Brăila nr. 253/20.05.2024. 

Comisiile nr. 1, 2, 3, 4, 5?  
Discuţii? 
Se supune la vot proiectul de hotărâre: 
 - Cine este pentru ? 

  - Cine se abţine ? 
 - Cine este împotrivă ? 
 Cu 22 de voturi ”pentru” și două abțineri ale domnilor consilieri Alexandru Ionel și 

Gheorghiță Florin proiectul de hotărâre a fost aprobat. 
 
Domnul Viorel – Marian Dragomir, Primarul Municipiului Brăila: 
Mulțumesc, domnilor consilieri, pentru promptitudinea de care ați dat dovadă. Este 

o situație inedită prin care trece municipiul Brăila în această perioadă și vreau să vă 
informez asupra câtorva aspecte estențiale. În primul rând societatea ECO S.A. a 
intervenit în această perioadă ca o soluție de maximă urgență pentru a nu rămâne cu 
gunoiul abandonat prin oraș, deși se constată că societatea ECO S.A. nu are dotarea 
suficientă pentru a face față volumului mare de gunoi. Cu toate acestea ei lucrează în 
continuare de la ora 5 dimineața până la ora 10 seara, în cursul săptămânii, iar în 
weekend au lucrat de la ora 5 dimineața până la ora 15.  
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Aș vrea să înțelegem cu toții că acolo sunt oameni care obosesc, care sunt 

extenuați datorită volumului foarte mare. Acesta este și motivul pentru care societatea nu 
va participa la procedura organizată de A.D.I. ”ECO Dunărea”, acolo urmând să se 
desfășoare o procedură de selectare a societății care a depus o ofertă și care are toată 
dotarea necesară, astfel încât să facă față întregului județ și nu doar municipiului Brăila.  
Aș vrea să se înțeleagă de către toți cei care vor urmări această intervenție că A.D.I. 
”ECO Dunărea” nu este societatea Primăriei ci doar ECO este societatea Primăriei. A.D.I. 
”ECO Dunărea” este asocierea tuturor primăriilor din județul Brăila care se confruntă în 
momentul de față cu această situație și care alături de colegii din Primărie, care au lucrat 
chiar și sâmbătă și duminică, au depus toate eforturile astfel încât să avem cât mai 
repede finalizată procedura adjudecării și finalizării licitației publice pentru desemnarea 
unui operator de salubritate pe perioada stării de alertă până la finalizarea licitației acelea 
mari, cea finală.  

Vreau să menționez încă o dată faptul că nu ne-am imaginat niciodată că după ce 
câștigăm în primă instanță societatea RER va abandona lucrările și nu va mai presta 
serviciile de salubritate în municipiul Brăila. Chiar dacă este o situație inedită trebuie să 
respectăm procedurile legale, lucru pe care îl facem în momentul de față. Vă mulțumesc 
încă o dată pentru participarea la ședință. Există posibilitatea ca până la finalizarea 
procedurii de adjudecare să vă mai convocăm la o ședință de îndată pentru diverse 
chestiuni de noutate sau de maximă urgență care apar.  

Mulțumesc mult încă o dată!      
 
Domnul consilier POPA PETRICĂ - COSTEL, Preşedinte de şedinţă:  

Declar închise lucrările şedinţei extraordinare. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  Preşedinte de şedinţă: Popa Petrică - Costel                                  ____________ 
 
 
  Secretarul General al Municipiului Brăila: Drăgan Ion                  ____________ 

 
 
 
 
 
 
 
  Jalbă Ionuț / 4ex. 


